13 July 2001

visitors

A group of 11 visitors, led by Mr. King Shu-yun, from Hai-Nan Province, PRC, will visit the Center on 16 July. They will be accompanied by Prof. Ko Li-shiang from National Pingtung University of Science and Technology (NPUST).

大陸海南省農業專業人士金樹云等一行十一人，在屏東科技大學柯立祥教授陪同下將於7月16日參訪本中心。
A delegation from Yun-Nan Province Agricultural Association, PRC, will visit the Center on 20 July. They will be accompanied by officials from Hsin-chu Farmers’ Association.
「雲南省農業團」在新竹縣農會人員陪同下將於7月20日參訪本中心。

- Source: Y.H. Huang/Program III

Welcome

Ms. Phindile M. Dlamini, is a graduate student at NPUST from Swaziland. She will do research on “cultural practices for Alternaria solani and screening of tomato breeding lines and accessions for early blight resistance” under Dr. Black’s guidance from 10 July to 7 September. She can be contacted at ext. 342 (office) and ext. 889 (dormitory). <pinmild@netra.avrdc.org.tw>

- Source: Rose Chan/Program III
NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB
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Two representatives of AVRDC Goodwill Club, Mrs. Irene Tsou, Chairperson, and Ms. Lin Bih-yun, Shanhua member, visited the family of Mr. Wang Ging-rong on Thursday, 21 June in An-Ding, Tainan County. They presented the family NT$5000 in humanitarian aid on behalf of the Club. Mr. Wang was unfortunately killed by a motorcycle accident due to the road construction of line #S134 highway (between Sinshi and AVRDC) on 27 May. He left behind two old parents, two young children of his past brother, and his own monoplegic daughter who was hurt by a car accident two years ago. The poor family needs support badly. This story was reported in the China Daily News on 29 May 2001. Again, the contribution was just a token of the Club’s concern for the family and for society’s disadvantaged people.

亞蔬愛心社關懷本地社區報導：愛心社社長鄒主任夫人及善化社友林碧雲女士，於6月21日代表愛心社，前往台南縣安定鄉探訪慰問因車禍身亡的王進榮先生家屬，致贈慰問金伍仟元。根據中華日報5月29日刊載：南134線路面不平，安定鄉民王進榮騎機車不慎跌倒，送醫急救仍告不治。王進榮先生的大哥早已去世，身後留下一雙兒女，而王先生的女兒二年前也因車禍而造成半身不遂，家境已陷困境，如今再遇不幸，只留有年老父母及年幼子女，處境堪憐云云。亞蔬愛心社資助款項實在有限，然而我們願為社會上許多弱勢群眾表示一些基本關懷的心意仍然不變。
- Source: AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社）
Newsletter is now on-line

Starting today, the AVRDC newsletter will be available on-line! It will not replace the printed newsletter, but rather will complement it. Called AVRDC On-line News, it will be colorful and full of photos. The newsletter will be a great communication tool! It will be used to update activities at the Center, provide the latest information on recreational events, and include many new features. Give it a look at <http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>. It will be updated on a regular basis, with new editions every Friday at 1600 hours. Summer Students will do this on-line newsletter on an experimental basis this summer. Please give it a look and let us know your comments. An edition in Chinese is being considered.

亞蔬週報已可上線閱覽<http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>！每週五下午4點更新，目前由暑期生測試中，請您上網看看，並不吝賜教！
- Source: Dr. Tom Kalb/Program III

news from the recreation and social committee

Billiards Tournament Starts Tuesday

The AVRDC Billiards Tournament starts on Tuesday, 17 July. There are still two openings for the men and two openings for the women’s tournaments. Please contact Peter Chen (ext. 571) if you are interested in playing. First-come, first-served. For tournament schedule and results, contact Peter or go to <http://www.avrdc.org.tw/news/billiards.html>. Thanks to Peter for organizing the tournament!

撞球賽下週二要開打囉！女子組還有名額，可向陳一鳴（分機571）報名，賽程及比賽結果可查<http://www.avrdc.org.tw/news/billiards.html>。感謝陳一鳴籌劃此次的活動！

New Recreational Equipment

New pool cues and table tennis equipment are now in the recreation room in the basement of the Administration Building. They will be kept there for your convenience. Please use this equipment properly and return after use. Also, a new volleyball net has been installed at the new dorm. Enjoy!

新的撞球球桿及桌球設備已放置在行政大樓地下室，請小心使用，用畢歸還原位，新宿舍區也已架設一新的排球網，盡情利用吧！

More Sporting Tournaments This Summer
The summer students have requested after-hours tournaments in basketball and badminton. All AVRDC staff and trainees are welcome to participate. If you are interested, please contact Peter Chen (ext. 571). By the way, we are planning a volleyball tournament for August. You will receive more details on this in the future.

暑期生想在下班後舉行籃球及羽球賽，有興趣參加的朋友請聯絡陳一鳴（分機571）。八月份康委會將舉辦排球賽，請密切注意我們的後續報導！

Second Trip to Chi Mei Museum Planned

This Saturday’s trip to Chi Mei Museum is fully booked. Registrants will leave the cafeteria at 0930 hours, 14 July. Due to the overwhelming response, a second trip has been planned for Saturday, July 28, leaving at 1210 hours. If you have not already registered, please contact Melissa Lin (ext. 403) or Tom Kalb (ext. 570). The current list of registrants for the second trip will be available at <http://www.avrdc.org.tw/news/chimei.html>

參觀奇美博物館活動報名踴躍，第一梯次名額已滿，7月14日（星期六）早上9點30分在餐廳前集合出發，第二梯次預定在7月28日（星期六）中午12點10分出發，報名請聯絡林潤君（分機403），卡伯（分機570）或查詢<http://www.avrdc.org.tw/news/chimei.html>。

- Source: R&S Committee

this week’s movies in tainan and matou

Theater/Location
Film


Nan-Du 南都
(138, Yu-Ai St.)

Tel: 222-2383
The Mummy Returns  神鬼傳奇2
Pearl Harbor  珍珠港
Shrek  史瑞克
Dr. Dolittle 2  怪醫杜立德2
Lara Croft: Tomb Raider

 蘿拉卡芙特古墓奇兵

Nan-Tai 南台
(317, Yu-Ai St.)

Tel: 223-2426
The Mummy Returns  神鬼傳奇2
Pearl Harbor  珍珠港
Shrek  史瑞克
Dr. Dolittle 2  怪醫杜立德2
Lara Croft: Tomb Raider

 蘿拉卡芙特古墓奇兵


Kuo-Hwa 國花
(118, Min-Chuan Rd. Sec. 2)

Tel: 226-1213
Cats & Dogs  貓狗大戰
Pearl Harbor  珍珠港
Dr. Dolittle 2  怪醫杜立德2
Spy Kids  小鬼大間諜

Ma-Tou 麻豆
(106-7, Hsing-chung Rd.,

 Ma-Tou) Tel: 572-2159
Driven  生死極速
Enemy at the Gates  大敵當前
Moulin Rouge  紅磨坊

Love on a Diet  瘦身男女

- Source: OPC


Weather Summary (1–11 July 2001)









Temperature ((C)
Max

Min.

Monthly precipitation record (mm)






Absolute
35.8

23.3

Accumulation to date
67.0



Weekly mean
34.4

25.55

Normal (July)
402.8



Normal (July)
32.5

24.7











Yearly precipitation record (mm)




Relative humidity (%)

92.3

49.9

Accumulation to date
1339.0



Evaporation (mm)

17.6


Normal (January to July)
1118.4

















Mrs. Wang (left) and Ms. Lin Bih-yun王太太(左)、林碧雲女士








